
Styrelsemöte 8/1- 2024 kl 17:15 på Dynamicus kontor, Engelska Parken

Närvarande: Ebba Sundström, Sofia von Sydow, Kaan Karan, Ludvig Åström, Madelene
Nilsson, Max Tauvon.

§ 1 Mötets öppnande
Ordförande förklarar mötet öppnat klockan 17.26.

§ 2 Godkännande av dagordning
Styrelsen beslutar att godkänna dagordningen. Punkt angående insparken läggs till

§ 3 Val av justeringsperson samt fika till nästa möte
Kaan Karan väljs till justeringsperson.

§ 4 Rapport från styrelsen samt valberedning

§ 5 Må-bra-runda
Styrelsen går varvet runt där samtliga får lyfta hur man mår för tillfället. Många har tenta
inom snar framtid och är därmed lite stressade att komma tillbaka efter julen men det finns
mycket att se fram emot, bland annat den stundande skidresan som många i styrelsen ska åka
på.

§ 6 Samordnarna har ordet
Marknadsföringssamordnare
Ej närvarande.

Näringslivssamordnare
Ej närvarande.

Evenemangssamordnare
Lydia har haft överlämning med Alyssa innan jul, vilket har gått bra. Den sista planeringen
inför insparken pågår för fullt, kontrakt för lokalerna skrivs i veckan. Insparkspaketet är
slutsålt, vilket är kul! Lydia kollar om det går att utöka biljettförsäljningen för de reccar som
eventuellt inte har köpt. Hon har ännu inte haft något möte med generalerna angående
biljetterna då Alyssa tidigare skött kontakten innan sitt frånträde från posten.
Sittning tillsammans med Samvetarna i mars är bestämt, med spikat tema.
Bokning för examensgaque VT24 har påbörjats att planeras. Då PvD ej blir av diskuteras det
även att kanske istället anordna ett annat evenemang, som isåfall planeras ihop med
Idrottsutskottet. Planering inför en vårgasque i maj pågår också.



Utbildningssamordnare
Ej närvarande

Idrottssamordnare
Ludvig har haft överlämning med Max innan jul. Onsdags-träningarna är avbokade fram till
insparkens slut. Dock är det inte bestämt hur det blir med onsdagsträningarna efter insparken,
då den den sena tiden ställer till det för antalet som deltar. Ludvig ska undersöka om det går
att få tag på en tidigare tid än kl. 22 på onsdagar i Katedralskolan. Denna termin kommer
dock, med största sannolikhet, ha samma tid som tidigare terminer.
Förslag om att köra Futsal diskuteras där målet är futsal-SM i Göteborg. Kul att få in fler
tjejer, för att få till ett mixat lag. Marknadsföring krävs för att höja engagemanget, Ludvig ska
därför se över möjligheterna att marknadsföra onsdagsträningarna genom att få tillgång till
den Facebookgrupp som använts tidigare terminer (“Dynamicus idrottskoll”).

PVD
Se § 12 i mötesprotokollet.

§ 7 Verksamhetsplan och stadgar
Mail med information om detta är skickad till styrelsen, viktigt för alla att läsa igenom för att
ha koll på Dynamicus policys (främst angående insparken), verksamhetsplan och stadgar.
Värdeord och riktlinjer informeras om till nya medlemmar och diskuteras av styrelsen om det
ska vara några ändringar från föregående termin. Speciellt gällande hur kontakten sker inom
styrelsen.

§ 8 Inparkspolicy
Togs upp en del under föregående punkt. Viktigt.

§ 9 Dynamicus aktivitet under inspark
Styrelsen ansvarar för 4-kampen som är ett återkommande evenemang under den första
veckan av insparken, med syfte att introducera styrelsen för nytillkomna på PA-programmet
samt kursare.
Styrelsen diskuterar upplägg för hur eventet ska gå till, och bestämmer sig för liknande
koncept som tidigare termin då det uppskattades. Styrelsen medlemmar ansvarar över de olika
stationerna, fördelningen bestäms genom styrelsens gruppchatt.
De styrelsemedlemmar som är borta på skidresan spelar in en introduktionsvideo för att
presentera sig själv och rollen. Videon planeras att spelas upp på de olika stationerna.

§ 10 Kommande termin
Styrelsen diskuterar om det är något speciellt som ska lyftas eller göras under kommande
termin. Diskussionerna handlar främst om att öka engagemanget inom Dynamicus.
Styrelsen är eniga i tanken om att insparken är det som oftast tänder gnistan för vidare
engagemang i föreningen, så den är jätteviktig! Att lyckas med marknadsföringen för de olika
utskotten under insparken är därför av stor vikt för fortsatt engagemang som leder till att det
sprids som helhet för Dynamicus. Även styrelsen och faddrarna har ett ansvar att



marknadsföra föreningen genom att prata gott om den och vara inbjudande i mötet med reccar
under insparken för att öka intresset.
Styrelsen önskar även att stärka samarbetet med andra föreningar i form av sittningar, som
förhoppningsvis genererar ett ökat engagemang inom PAs egna sittningar.

§ 11 Årsmöte
Årsmötet ska planeras och schemaläggas inför kommande termin. Datumet 13 maj
preliminärbokas, förhoppningen är att fastställa datumet vid nästa möte.

§ 12 PvD
Mail angående den inställda PvD har skickats ut innan jul till berörda. Projektgruppen ska
svara ordförande i SAMSEK på inkommet mail angående framtida samarbeten. Frågan tas
vidare upp i kommande punkt.

§ 13 Uppdatering samarbetspartners
Utskick till alla samarbetspartners gällande årets inställda PvD har skett innan jul, samt ett
utskick med nytt kontraktsförslag.
Samarbetsparten Unionen har dock sedan tidigare meddelat sitt avvaktande med samarbete för
detta kalenderår, eventuellt aktuellt igen under 2025.
Resterande samarbetspartners har ej återkommit med svar eller respons angående fortsatt
samarbete, på grund av ledigheten. Återkoppling förväntas ske under veckan.

Eventuell vidare planering med SAMSEK diskuteras förhoppningsvis i nästa styrelsemöte.

§ 14 Styrelseutbildning
Akademikerförbundet SSR erbjuder en styrelseutbildning som kommer ske under terminens
start, både för nya och kvarsittande medlemmar. Utbildningen sker via Zoom med två
förslagna tillfällen: 29 januari kl 13-16, 21 februari kl 9-12.

§ 15 SAMSEK
Ansvarig för punkten är ej närvarande, punkten skjuts upp till nästa möte.

§ 16 Hedersmedalj till student på examensgasquen
Förslag från evenemangsutskottet om införande av hedersmedalj på examensgasque
diskuteras. Styrelsen är positiva till förslaget, som innebär en ny tradition. Styrelsen är de som
till framtida terminer kommer att nominera studenter, samt demokratisk rösta fram en
slutkandidat med motiveringen att studenten har gjort något utmärkande för Dynamicus
under sin studieperiod.
Styrelsen röstar igenom införandet av hedersmedalj och godkänner det. Denna termin har
Evenemangssamordnare nominerat en student för mottagandet av hedersmedaljen. Styrelsen
röstar och godkänner nomineringen för studenten som ska motta utmärkelsen.



§ 17 Trygghetslåda under insparken
Evenemangssamordnare föreslår att införa en trygghetslåda under denna inspark. Syftet är
förhoppningsvis att öka trygghetskänslan under insparken. Trygghetslådan skulle innebära
ökad möjlighet att enklare kunna informera om någon, under insparken gång, upplever eller
ser något som inte känns bra.
Utförandet planeras vara anonymt och ske genom Google Forms, som ska vara öppen under
tiden insparken pågår. Evenemangssamordnare ska kolla med ekonomi-insparkens tidigare
generaler som haft liknande koncept under sin inspark, för att höra hur utformningen och
användandet sett ut hos dem.
Styrelsen är positiva till att införa idén. Förslaget ska diskuteras vidare när det är mer konkret
i form av utformning, innan beslut tas.

§ 18 Övriga frågor
Inget att tillägga

§ 19 Sekreterarens punkt
Inget att tillägga

§ 20 Återkoppling på mötet
Första styrelsemötet för Dynamicus nya administratörer, idrotts-och evenemangssamordnare,
kul! Styrelsen ser fram emot en ny, spännande och rolig termin!

§ 21 Mötets avslutande
Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 19.40.

_________________________ _________________________
Ordförande Madelene Nilsson Sekreterare Ebba Sundström & Sofia von Sydow

_________________________
Justeringsperson Kaan Karan


